



Announcement No. 17 /2564

The Thailand Pass QR Code : New Electronic Entry Document

• From 1 November 2021, the Certificate of Entry (COE) registration website will be closed for new registration. The applicant can apply for Thailand new electronic entry document (Thailand Pass QR code) at tp.consular.go.th which will be open for registration from 1 November 2021 at 09.00 hrs. onwards.

• The website will allow traveler whose application has been pre-approved to continue their application process to obtain COE from the Royal Thai Embassy or the Royal Thai Consulate-General until 7 November 2021.

• For travelers who have been issued COE and will arrive in Thailand from 1 November 2021 onwards, the COE is valid for entering Thailand. The travelers can update the COE format which will mention the condition of stay complying with new entry regulations by downloading the revised COE document at this registration website (coethailand.mfa.go.th) or the link from your COE approval notification email.

**Royal Thai Consulate-General,
Xi'an
2 November B.E. 2564 (2021)**



(非正式翻译稿)
通知 NO. 17 /2564

新的电子入境文件：泰国通行证 (Thailand Pass) 二维码

· 自 2021 年 11 月 1 日起，入境许可证 (COE) 注册网站将不再接受新的注册。申请人可通过 tp.consular.go.th 网站申请新的电子入境文件 (泰国通行证 (Thailand Pass) 二维码)，该网站将于 2021 年 11 月 1 日 9 时起开放注册。

· 在 2021 年 11 月 7 日前，入境许可证 (COE) 注册网站将允许申请已被预先批准的旅客继续他们在泰国大使馆或总领事馆的 COE 申请。

· 对于已经获得 COE 并将于 2021 年 11 月 1 日起入境泰国的旅客，其 COE 在入境泰国时仍然有效。为符合泰国新入境规定中提到的逗留条件，原有 COE 格式会被自动修改，届时旅客可以通过 coethailand.mfa.go.th 下载或通过 COE 获批通知邮件中提供的链接获取修改后的 COE 文件。

泰国驻西安总领事馆

2021 年 11 月 2 日

